
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 15. decembra 2017

Prítomní poslanci OZ: Ing. Miroslav Beharka, Ľuboš Bobrik, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Ing. Martin 
Jurčo, Mgr. Iveta Oravcová, Dušan Poliak, Ing. Ján Vrbičan 

Ospravedlnený: Filip Benko,
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý prítomných privítal a konštatoval, že 
z celkového počtu 9 je prítomných 8 poslancov, takže toto zasadnutie je uznášaniaschopné. Ďalej oboznámil 
prítomných s návrhom programu rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Prejednanie a schválenie rozpočtu obce Pribylina na rok 2018 a prognóza rozpočtu obce Pribylina na roky 

2019-2020.
5. Záver.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Dušana Cibuľová, členovia Ing. Miroslav 
Beharka a Mgr. Iveta Oravcová.
Za overovateľov zápisnice starosta určil Ľuboša Bobrika a Ing. Martina Jurču, za zapisovateľku Annu Račkovú. 
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Ľuboš Bobrik a Ing. Martin Jurčo
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Anna Račková
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Dušana Cibuľová -  predseda, Ing. Miroslav Beharka a Mgr. Iveta Oravcová - 
členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Ľuboš Bobrik, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Ing. 
Martin Jurčo, Mgr. Iveta Oravcová, Dušan Poliak, Ing. Ján Vrbičan 8

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo! p r ija tý

K bodu 3
Starosta obce požiadal poslancov aby sa vyjadrili k predloženému návrhu programu dnešného rokovania, ktoré 

bolo zvolané na základe žiadosti poslancov.
Ing. Martin Jurčo -  toto rokovanie bolo zvolané na žiadosť poslancov, ktorých konkrétne?
Mgr. Iveta Oravcová -  o zvolanie požiadali starostu spoločne oni šiesti poslanci.
Ing. Martin Jurčo -  mali byť splnené podmienky rokovacieho poriadku, počuje teraz prvý raz že požiadali 
poslanci o zvolanie OZ. Oni požadovali doplniť dva body rokovania a to pred rozpočet zaradiť bod -  prejednanie 
a schválenie rekonštrukcie budovy a areálu ZŠ a ďalší bod -  diskusia.
Starosta obce požiadal prítomných, aby hlasovali o predloženom návrhu zmeny rozpočtu:

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Martin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 2
Proti: 0

Zdržal sa: Ing. Miroslav Beharka, Ľuboš Bobrik, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. 
Iveta Oravcová, Dušan Poliak, 6

Výsledok hlasovania: N ávrh  n ebo / prija tý

Ing. Ján Vrbičan -upozorňuje, že bol porušený rokovací poriadok, nebola dodržaná 15 dňová lehota na zvolanie 
rokovania OZ, nemáme v programe bod kontrola uznesenia, nie sú zverejnené materiály.
Ing. Martin Jurčo -  navrhovali bod programu, kde by sa prejednala rekonštrukcia ZŠ a tiež ďalší dôležitý bod 
diskusia.
starosta obce -  o tomto návrhu sa už hlasovalo, nemôže poslanec opätovne už o tomto hovoriť, inak mu bude
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musieť odobrať slovo
Ing. Martin Jurčo -  žiada, aby poslanci hlasovali o tom, či mu bude odobraté slovo, 
starosta obce -  požiadal prítomných o hlasovanie k tomuto.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Pavel Holbus, 2
Proti: Ing. Martin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 2
Zdržal sa: Ľuboš Bobrik, Dušan Poliak, 2

Výsledok hlasovania: N ávrh n eb o l p rija tý

Poslankyne Dušana Cibuľová a Mgr. Iveta Oravcová k tomuto návrhu nehlasovali.

Ing. Martin Jurčo -  oni keď dávajú žiadosť na zvolanie zasadnutia OZ dajú informáciu všetkým poslancom, chce 
okamžite vidieť tú žiadosť, či ju skutočne predložili, ak takúto informáciu nedostane, má podozrenie, že sa tak 
nestalo. Obecný úrad je administratívnou štruktúrou aj pre poslancov, prosí priniesť tú žiadosť, 
starosta obce -  po skončení rokovania bude táto žiadosť predložená k nahliadnutiu.
Starosta obce požiadal poslancov, aby hlasovali o predloženom návrhu programu.

Prítomní prijali nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Prejednanie a schválenie rozpočtu obce Pribylina na rok 2018 a prognóza rozpočtu obce Pribylina na roky 

2019-2020.
5. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Ľuboš Bobrik, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. 
Iveta Oravcová, Dušan Poliak, 6

Proti: Ing. Martin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 2
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  b o l p r ija tý

Ing. Ján Vrbičan -  na stránke zatiaľ nie sú zverejnené materiály z predchádzajúceho rokovania OZ
starosta obce -  sú zverejnené na úradnej tabuli, ktorá je pri strednej autobusovej zastávke
Ing. Martin Jurčo -  je prekvapený, že hlavný kontrolór nemá čo k tomu povedať, zákon hovorí, že sa má
zverejňovať aj na intemetovej stránke obce.
starosta obce -  na stránku obce sú materiály zaslané a budú zverejnené, keď ich správca stránky tam umiestni. 
Ing. Ján Vrbičan -  upozorňuje poslancov, že prijali program, ktorý je v rozpore s rokovacím poriadkom.

K bodu 4
Návrh k tomuto boduje zverejnený na úradnej tabuli a bol zaslaný poslancom pri pozvánke.
Ing. Martin Jurčo -  je niekoľko závažných dôvodov, prečo sa stretávame dvakrát v tomto mesiaci. Obec 
zverejnila rozpočet 16 dní pred prvým rokovaním, zostal jeden deň na to, aby obecný úrad zmenil rozpočet. Toto 
sa stalo 1. 12., ak počítame odvtedy 15 dní, ani tak to nevychádza. Rozpočet bol zmenený na základe 
pripomienky jedného občana, to urobila obec protiprávne a o tomto sa minule rokovalo. Rozpočet má byť 
zverejnený, doručený poslancom, teda minule sa ani raz nehlasovalo o tom rozpočte, ktorý bol zverejnený, toto 
odobril aj hlavný kontrolór. Je to rozpočtový chaos a plytvanie času. Zodpovednosť za to nesie starosta a hlavný 
kontrolór. Keďže na minulom rokovaní oni predložili zmenu rozpočtu, o ktorom sa rokovalo, predkladajú tento 
návrh opätovne tak, ako bol predložený minule.
Ing. Ján Vrbičan -  verí, že každému záleží na tom, aby prijali rozpočet a aby obec nešla v provizóriu. Oni 
zozbierali informácie od občanov a tieto dali do svojho návrhu rozpočtu. Oni to tiež považujú za chaos, ktorý 
nastal pri hlasovaní. Trvajú na svojom návrhu rozpočtu, skúsme zvážiť všetky atribúty.
Ing. Martin Jurčo -  opätovné predkladanie návrhu umožňuje zákon o obecnom zriadení a správnom poriadku, 
neexistuje argument, ktorý by bránil opätovnému predloženiu návrhu rozpočtu. Rozpočet od starostu počíta 
s tým, že na IBV sa má minúť 240.000€ na vybudovanie sietí k pozemku, ktorý je vo vlastníctve poslanca, čo 
poukazuje na osobný záujem. V prípade poslanca Jána Vrbičana, ktorý riešil cestu, to bolo normálne, lebo po 
ceste chodí každý, ale ak sa má budovať cesta k pozemku, ktorý sa má stať potom stavebným pozemkom, a je vo 
vlastníctve poslanca, to je iné. Mali zasadnutie Rady školy, je tu posledná možnosť na to, aby sa budova školy 
rekonštruovala. ZŠ potrebuje investíciu, vypočítali aj v akej výške -  jedná sa o zateplenie vo výške cca 45.0006, 
do 30.0006 je výmena okien. Toto je ich návrh rozpočtu, aby sa peniaze použili na to, kde už je situácia
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neprijateľná. Starosta hovoril v roku 2014 ako ideme robiť ZŠ, doteraz neurobil nič. Treba dať jasný signál 
rodičom, že máme záujem. Táto obec poberá za Rómov peniaze, lebo keby tu neboli, starosta má o 600€ nižší 
plat, pričom minule povedal, že pre nich ani nič robiť nebude. Vieme dostať peniaze na komunitné centrum, 
z ministerstva vnútra majú informáciu, že kvôli starostovi sa to nedá robiť. Vyzýva ostatných poslancov, aby 
zostali na svojej pozícii a hlasovali o rozpočte ako minule.
Ing. Ján Vrbičan -  v tomto týždni mali Radu školy, pani riaditeľka podala správu a informácie o havarijnom 
stave budovy. Čo vieme ponúknuť mladej rodine, ktorá príde bývať na 1BV do našej obce? Nikam sme sa 
neposunuli, nepríde sem nikto bývať, keď bude musieť voziť deti do Lipt. Hrádku. Chceme, aby tu prišli mladí 
ľudia, našim cieľom je transparentná dedina.
Ing. Martin Jurčo -  urobil si prehľad o tom, čo sa urobilo v MŠ, ani jedna miestnosť sa nezväčšila, deti jedia na 
chodbe. 30 rokov slúžila strecha s lepenkou, vieme, prečo sa to teraz robilo. Zateplenie aj ďalšie práce sa mohli 
urobiť za 111.000€, na toto dala obec z vlastných peňazí 160.000€. On uveril tým klamstvám, že sa škola ide 
robiť, jeho dieťa sa teraz pýta, že prečo chodí do takej mrzkej školy. Urobme všetko preto, aby rodičia videli, že 
obec má záujem o školu. Do rozpočtu navrhli konkrétne čísla, za ktoré sa to dá urobiť. Peniaze na MŠ sa 
nepoužili na chodník, lebo starosta povedal, že keď sa bude rekonštruovať MŠ, tak by sa chodník zničil a ani 
teraz nie sú peniaze na toto v rozpočte.
Mgr. Iveta Oravcová -  chce sa opýtať kolegu, či predchádzajúce volebné obdobie, keď bol poslancom 
hybemoval a teraz sa zobudil. Boli v OZ vtedy ľudia, ktorí mohli pomôcť, aby bola škola ako cukrík. Teraz sa 
chcete zapáčiť ľuďom, aby vás volili. Ona má čisté svedomie, nemá záujem kandidovať a nemá žiadne pozemky. 
Nech sa každý pozrie na seba, či má všetko v poriadku.
Ing. Martin Jurčo -  on bol poslancom vrakoch 2007-2010, treba sa pozrieť, kedy prebiehali výzvy na 
rekonštrukcie škôl. Prvé výzvy boli pre mestá vraku 2009, vrakoch 2010-2012 bežali prvé výzvy pre školy 
nášho rozsahu, v tom období bol bežný občan a sledoval túto situáciu so strachom, lebo vtedy OZ bolo 
jednofarebné. V roku 2012 začali pracovať s petíciou na zlepšenie situácie. Jeho dcérka by bola chodila tu do 
školy, ale bola by v triede jediná medzi Rómami. V roku 2012 boli posledné výzvy na rekonštrukcie škôl, teraz 
sú rozbehnuté výzvy pre menšie obce. Starosta tvrdí, že priniesol veľké peniaze pre MŠ, ale tým by sa on 
nechválil, iba pribúdajú rómski občania.
Ing. Ján Vrbičan -  keď pred mesiacom zvolávali Radu školy, nevedeli o tom, že dnes bude rokovanie OZ. 
Riaditeľka informovala o havarijnom stave a žiadala ich, aby tieto informácie povedali na OZ. Rozpočet, ktorý 
je vyvesený, je rozpočet starostu, ich návrh rozpočtu reflektuje na problémy obce.
Mgr. Iveta Oravcová -  z Romodromu ich ohurovali, čo všetko chcú robiť, ale nič čo sa dohodli neplatilo, bola 
toho osobne účastná. Tvrdili, že urobia mobilné komunitné centrum, kde bude potrebný len prenájom pozemku, 
ale keď zistili, že by sa to dalo, tak sa stratili. Išli cestou mäkších projektov, posledne boli v škole, akcia mala 
trvať od piatku do nedele, nech sa opýtajú detí, ako dlho tam boli, tak povedzte, ako toto pomôže Rómom?
Ing. Ján Vrbičan -  stále hovoríte o niekom, čo má urobiť za nás. Pán starosta sa vyjadril, že ani robiť pre Rómov 
nič nebude, tak čo ideme prijať uznesenie, aby Úrad vlády prišiel riešiť za nás? Navrhujú uznesenie, ktoré by 
systémovo riešilo tieto veci, vstúpili dojednania s PSBU:
Mgr. Iveta Oravcová -  pýta sa, či pán poslanec ide založiť obecnú firmu? Konkrétne jeden alebo druhý? Ona 
o žiadnej nevie. Či budú zamestnávať Rómov? Lebo chodí mu Róm pomáhať pravidelne.
Ing. Martin Jurčo -  čo čaká školu v budúcom roku, to je základný pilier, absolútne sa tu kašle na rómsku 
menšinu, preto je tu najrýchlejší rozvoj. Obecná firma je taká, ktorá využíva prostriedky z projektov. Obecný 
sociálny podnik je jedna vec a súkromná firma, ktorá zamestnáva Rómov, je niečo iné. Obecná firma je riadená 
obcou, teda starostom. Nie je možné zvýhodňovať obec v podnikaní, podnikateľ musí produkovať zisk, obecná 
firma zisk nemusí mať.
Dušana Cibuľová -  dávajú také vážne témy, minule to bola IBV, teraz škola. Nemali žiadne sedenie ohľadom 
takýchto prostriedkov. Navrhuje hlasovať o rozpočte, ktorý dal starosta, ona nesúhlasí s návrhom rozpočtu 
poslancov.
Ing. Ján Vrbičan -  v rozpočte, ktorý predložil starosta, je najvyššia suma na IBV- voda+kanál. Túto lokalitu 
môže rozdeliť na dve časti, prvá časť je po existujúcu novostavbu, ďalšie stavebné pozemky v druhej časti sú 
nevysporiadané, vlastníkmi sú fyzické osoby, ideme teda urobiť kanalizáciu a nemáme vysporiadané pozemky? 
Ľuboš Bobrik -  žiada ukončiť diskusiu o rozpočte.
starosta obce -  požiadal prítomných, aby hlasovali o návrhu ukončiť diskusiu.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Ľuboš Bobrik, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. 
Iveta Oravcová, Dušan Poliak 6

Proti: Ing. Martin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 2
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

Ing. Ľudovít Budzák -  na minulom zasadnutí OZ vyjadril prekvapenie nad postupom pri schvaľovaní rozpočtu. 
Sami ste si uznesením schválili smernicu, ktorú nedodržujete. Potom sa tu dlho rozpráva, rozpočet je o číslach. 
Rokovací poriadok hovorí, že OZ sa zvoláva do 15 dní od doručenia žiadosti poslancov na jeho zvolanie. 
Obecný úrad pracuje pre orgány obce, ktorými sú starosta, OZ, komisie a nie pre jednotlivých poslancov.
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Ing. Martin Jurčo -  predložili poslanecký návrh, o ktorom je potrebné hlasovať.
starosta obce -  rokovací poriadok hovorí v §9 ods.4, že ak boli predložené viaceré alternatívy návrhov 
uznesenia, hlasuje sa v prvom rade o návrhu odporúčanom návrhovou komisiou.
Ing. Martin Jurčo -  chce upozorniť, že toto ustanovenie odporuje iným, hlavne obecnému zákonu, ak nebude 
umožnené hlasovať o ich návrhu, obráti sa so sťažnosťou na prokurátora.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. schvaľuje
rozpočet obce Pribylina na rok 2018.

2. berie na vedomie
prognózu rozpočtu obce Pribylina na roky 2019 -  2020.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Miroslav Beharka, Ľuboš Bobrik, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. 
Iveta Oravcová, Dušan Poliak, 6

Proti: Ing. Martin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 2
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  b o l p rija tý

K bodu 5
Starosta obce konštatoval, že na dnešnom rokovaní odzneli neskutočné dezinformácie, žasne nad tým, čo 

poslanci dokážu. Predtým im ležala na srdci budova materskej školy, keď sa urobila, kritizujú to, ako sa urobila, 
teraz hovoria o budove ZŠ.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 17,10 hod.

Zapísala:
Anna Račková

Z
Overovatelia: 
Ľuboš Bobrik 
Ing. Martin Jurčo

Starosta obce:
Ing. Milan Kohút
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